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JUDr. Pašková: 

Hovorí sa, že by sa mal meniť územný plán, že sa pripravujú nejaké zmeny územného plánu. 

Viete mi povedať, čoho sa budú týkať, čo sa pripravuje? 

Ing. Sabaková: 

Predpokladali sme toho roku, že otvoríme územný plán, nakoľko ešte aj v minulosti aj 

v tomto roku prichádzajú žiadosti od občanov na zmeny územného plánu, avšak z dôvodu 

finančných možností a z dôvodu úpravy rozpočtu, teda pripravovanej, ktorá ešte len príde 

teraz na rad, tak tohto roku územný plán sa robiť nebude. Jednoducho, ako náhle by sa to 

otvorilo, tak najprv bude informácia, že ktoré plochy sa predpokladajú, teda na ktoré plochy 

sú žiadosti podané a čo sa tam žiada, aby sa vedelo, že konkrétne, čo sa v tom územnom pláne 

má meniť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 

 


